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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2024. április 23. napján 14:00 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Palicz István bizottsági tag       

Sebes Péter bizottsági tag 

Szabó János bizottsági tag 

Bodnár Ferencné bizottsági tag  

            Zelina Dolóresz bizottsági tag   

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag   

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens 

Dr. Fera László felnőtt háziorvos 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos 

Dr. Kálócz Borbála fogorvos 

  

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Dr. Fera László felnőtt háziorvos 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos 

Dr. Kálócz Borbála fogorvos 

 

Jegyzőkönyvvezető: Buka Gabriella 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 7 tag jelen van, egyben 

az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjével 

kapcsolatosan van-e észrevétel vagy egyéb javaslat. 
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Tekintettel arra, hogy egyéb észrevétel, javaslat nem volt, Csernai Ferencné elnök az ülés 

napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbiak szerint elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés a 2023. évi zárszámadási rendelet megalkotására 
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 

18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására  

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

4. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi V. számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 – 2023. 

évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Fera László felnőtt háziorvos 

5. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi VIII. számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 – 2023. 

évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos 

6. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú házi gyermekorvosi praxis 2022 – 2023. 

évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Karika Margit házi gyermekorvos 

7. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi II. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Kálócz Borbála fogorvos 

 

Zárt ülésen: 

             

1. Előterjesztés a Dr. Illés László Közegészségügyi Díj adományozására    
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

2. Előterjesztés segélykérelmek elbírálására  

 

1. Előterjesztés a 2023. évi zárszámadási rendelet megalkotására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Greskóné Tóth Erika osztályvezetőt, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a 2023. évi zárszámadás, a 2023. évi költségvetés 

lezárása. A 2023. évi költségvetési rendelet megfelelve a jogszabályi előírásoknak, négy 

alkalommal került módosításra.  A februárban elfogadott negyedik költségvetés módosítás 

maradvány értékéhez képest több mint 100 millió forint maradvány érték realizálódott. A 

pénzforgalom ezen az éven 331.638.271,- forinttal nőtt, a tárgyévi bevétel összege 
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17.566.348.738,-Ft, a kiadás összege 15.594.219.321,- Ft. A maradvány érték 

felhasználása a tervek szerint alakult. 

 

Kérdések, vélemények:  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megköszönte a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály 

munkáját, örül annak, hogy pénzügyileg sikeres évet zárt az önkormányzat. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem volt, Csernai Ferencné elnök, szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a 2023. évi zárszámadásról szóló rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak 

szerint alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

160/2024.(IV.23.) határozata 

a 2023. évi zárszámadási rendelet megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 2023. évi zárszámadásról szóló 

rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

2. Előterjesztés a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 

18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az elmúlt években történt jövedelmi változások miatt szükségessé 

vált a rendelet módosítása. 2024 januárjától a nyugdíjból, valamint a nyugdíjszerű ellátásból 

élők esetében az érintettek jövedelme átlagosan 9,1%-kal emelkedett, emellett a garantált 

bérminimum összege is emelkedett, erre tekintettel ismételten szükséges a jogosultsági 

jövedelemhatárok emelése. 

 

Kérdések, vélemények:  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: korábbi bizottsági üléseken szó esett arról, hogy 

folyamatosan figyelemmel kísérik a jövedelmi viszonyokat és ahhoz mérten próbálják a 

pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendeletet 

módosítani. A város vezetésének és a Szociális és Egészségügyi Bizottságnak, célja, hogy az 

önhibájukon kívül hátrányos helyzetbe került személyeket tudja támogatni.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 
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18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a rendelet-

tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

161/2024.(IV.23.) határozata 

a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 18/2021.(XI.24.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a pénzben és természetben nyújtható 

szociális ellátásokról szóló 18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

 

3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

 dr. Terdik Sándor jegyző: az előző képviselő testületi ülésen elhangzott határozati javaslat 

értelmében Micskó Benjamin betegségének kezeléséhez támogatást nyújtott a képviselő 

testület. A költségvetés helyzetének megfelelően több bizottsági és testületi ülésre szeretnék 

behozni a támogatásról szóló határozat tervezetet. A kezelés összege nagyon magas és úgy 

tudjuk, hogy ennek az összegnek csak a töredéke gyűlt össze és szeretne a hivatal mindent 

megtenni annak érdekében, hogy a kezelésre sor kerüljön. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága javasolja a képviselő-

testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének kezeléséhez - egyszeri, vissza nem 

térítendő 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

162/2024.(IV.23.) határozata 

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének 

kezeléséhez - egyszeri, vissza nem térítendő 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   
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4. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi V. számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 – 2023. 

évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Fera László felnőtt háziorvost, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Fera László felnőtt háziorvos: nem volt kiegészíteni az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferencné bizottság tag: megkérdezte, hogy a prevenciós rendelés az mennyi 

időtartamban folyik. 

 

dr. Fera László felnőtt háziorvos: 4 órában tartja a prevenciós rendelést, elírta a 

beszámolóban. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a meghívóban szereplő orvosokat látva az a véleménye 

fogalmazódott meg, hogy régóta működtetett és stabil praxisok munkájáról kap a bizottság 

tájékoztatást. A megjelenő orvosok főorvosi rangot kaptak, ami azt jelenti, hogy régóta 

dolgoznak a praxisban. A beszámolók kérésének célja, hogy az orvosok bemutassák a 

körzetüket és tájékoztatást adjanak a bizottságnak a körzetben folyó szakmai munkáról. A 

bizottság tájékoztatást kap a beteglétszámról, védőoltásokról, a rendelésen megjelent betegek 

számáról, jelentési kötelezettségről, táppénzes állományban lévők számáról, a 

szűrővizsgálatokról. Igy egy átfogó képet kap a bizottság az egészségügyi alapellátás 

működéséről. Dr. Fera László felnőtt háziorvossal több területen is van munka kapcsolat, 

hiszen a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézményben is orvosi feladatokat lát el. 

Örömmel olvasta a praxisközösségben való részvételt, mert így az orvosok egymás munkáját 

segítve tudják a szakmai munkájukat elvégezni. Megköszönte a munkavégzést és további jó 

egészséget kívánt a feladatának az ellátásához. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága döntsön 

arról, hogy – Dr. Fera László felnőtt háziorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi V. 

számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 - 2023. évi munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

163/2024.(IV.23.) határozata  

a sátoraljaújhelyi V. számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 - 2023. évi munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Dr. Fera László felnőtt háziorvos által előterjesztett – a 

sátoraljaújhelyi V. számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 - 2023. évi munkájáról szóló 

tájékoztatót elfogadja. 
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5. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi VIII. számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 – 2023. 

évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvost, 

hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, hogy csökkent-e a beteglétszám a 

körzetében. 

 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos: a beteglétszám 2000 fő körül van változatlanul. 

Volt elvándorlás, de mentek is a körzetbe a gyerek körzetből kinőttek. Az Országos Kórházi 

Főigazgatóság szerint 2028. évben lesz a létszámhoz való igazítás. A VIII. számú felnőtt 

körzet betegkártya tekintetében stabil.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, hogy előre láthatólag mennyi lesz a 

beteglétszám a körzet további működtetéséhez. 

 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos: felnőtt körzeteknél körülbelül minimum 1200 főnek 

meg kell lenni, mert ha nem akkor összevonják más körzettel. Egyenlőre ez a terv. 

 

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag: a Rendelő Intézet parkolójából problémát okoz a 

kihajtás, mert két oldalt tele van parkoló autóval. Szeretné kérni, hogy egy tükör kerüljön 

felszerelésre. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: előterjesztés fog készülni ebben az ügyben szakértői vélemény 

alapján. Helyszíni szemle során a rendőrség közlekedési osztályának osztályvezetője felméri a 

problémát és egy szakvéleményt fog kiállítani. Az Ügyrendi, Nemzetiségi és 

Városüzemeltetési Bizottság a beterjesztett előterjesztést megtárgyalja és amennyiben 

jóváhagyja, kihelyezésre kerülhet a tükör. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: Dr. Kemecsei Miklós körzete rendelkezik a 

legmagasabb beteglétszámmal. Doktor úr 1999. évtől látja el a feladatait ebben a praxisban. 

Még hosszú tartalmas és aktív életet kívánt. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága döntsön 

arról, hogy – Dr. Kemecsei Miklós háziorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi VIII. 

számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 - 2023. évi munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  
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164/2024.(IV.23.) határozata  

a sátoraljaújhelyi VIII. számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 - 2023. évi munkájáról 

szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Dr. Kemecsei Miklós háziorvos által előterjesztett – a 

sátoraljaújhelyi VIII. számú felnőtt háziorvosi praxis 2022 - 2023. évi munkájáról szóló 

tájékoztatót elfogadja. 

 

6. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú házi gyermekorvosi praxis 2022 – 2023. 

évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Karika Margit házi gyermekorvost, 

hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Palicz István bizottsági tag: megkérdezte, hogy van-e még probléma az indokolatlanul kért 

igazolásokkal kapcsolatban. 

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: vannak még próbálkozások ezzel kapcsolatban. 

 

Palicz István bizottsági tag: a közbiztonsági munkacsoporti megbeszéléseken felmerült, 

hogy továbbra is a városban nagy számban látnak csellengő gyermekeket. Az iskolák részéről 

is történt jelzés, hogy vannak olyan szülők, akik kihasználják a helyzetet és a gyermek nincs 

iskolában, akkor sem, ha nem beteg. Megkérdezte, hogy van-e fenyegetés, veszekedés az 

igazolások kiadása miatt. 

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: ilyen probléma nincs. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a gyermekorvosok kezdeményezték az egyeztetést az 

iskolaigazgatókkal a szülői igazolásokkal kapcsolatban, mert a rendelési időt zavarta az 

igazolások kiadása. 

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: megérkezett az információ az iskoláktól, hogy 

félévente három napot igazolhat a szülő. Valamelyest javít a helyzeten ez a plusz három nap. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: olvasta az anyagban, hogy a COVID után egyre többen 

jelentkeznek fizikai vizsgálatra és orvos konzultációra és még mindig magas a telefonok 

száma. 

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: a telefonok száma nem csak abból adódik, hogy 

bejelentik, hogy meg van fázva vagy egyéb más panasza van, hanem a vizsgálaton megjelent 

gyermekek szüleit kérjük, hogy adjanak információt, hogy alakul a gyermek betegsége és ezt 

dokumentálják. 
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Csernai Ferencné bizottsági elnök: okoz-e problémát a gyermekek esetében a kórházi 

háttér hiánya és hogy sikerül ezt megoldani. 

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: nagyon nehéz megoldani. A gyermek sürgősségi 

osztály Miskolcon nagyon leterhelt, van amikor súlyos állapotban is 3-4 órát várnak a 

vizsgálatra míg  sorra kerülnek. 

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy a kötelező védőoltások vagy csak 

az[BG1] egyéb igénybe vehető oltások tekintetében tapasztal ellenállást.  

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: a kötelező védőoltásoknál is többször el kell 

magyarázni a szülőknek mi ellen véd. Az iskolából csoportosan érkező gyermekek egymást 

hergelik és butaságokat beszélnek.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a nem kívánatos gyógyszer mellékhatásokat pedig soron 

kívül kell jelenteniük a Nemzeti Népegészségügyi és Gyógyszerészeti Intézetnek. 

Megkérdezte, hogy mit jelent ez pontosan. 

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: új bevezetésre került oltások, gyógyszerek 

tekintetében jelenteni kell a felmerülő tüneteket. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megköszönte Dr. Karika Margit munkáját és további jó 

egészséget kívánt a további munkavégzéshez. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága döntsön 

arról, hogy – Dr. Karika Margit házi gyermekorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi I. 

számú házi gyermekorvosi praxis 2022 - 2023. évi munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

165/2024.(IV.23.) határozata  

a sátoraljaújhelyi I. számú házi gyermekorvosi praxis 2022 - 2023. évi munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Dr. Karika Margit házi gyermekorvos által előterjesztett 

– a sátoraljaújhelyi I. számú házi gyermekorvosi praxis 2022 - 2023. évi munkájáról szóló 

tájékoztatót elfogadja. 

 

7. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi II. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Kálócz Borbála fogorvost, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Dr. Kálócz Borbála fogorvos: van egy Kárpátaljai munkatársa, akinek a diploma 

honosítása folyamatban van. Sajnos, nehéz olyan fogorvost találni, aki tutorként biztosítaná a 

gyakorlatát és csak ezt követően tudna vizsgát tenni a munkatárs. A vizsga a diploma 

honosításának feltétele. A honosítást követően már fogorvosként végezhetné a munkáját, mert 

jelenleg fogászati asszisztensként van bejelentve.  Szeretné, ha két orvos és két asszisztens 

tudna dolgozni a praxisban. Szeretné majd a praxist átadni. Nagyon le vannak terhelve, mert 

Dr. Szilágyi George Thomas fogorvos sajnos beteg és a másik körzetben sincs mindig 

rendelés. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: szembesült azzal, hogy a IV. számú fogorvosi körzetbe 

nem mindig érnek le Miskolcról a fogorvosok. Kérte, dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy a 

rendelési idők betartását ellenőrizék. 

 

 Sebes Péter bizottsági tag: nem tudja mi a menete a honosításnak, de esetleg jegyző úr, ha 

tudna ebben, segíthetne. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: utána néz, hogy milyen hatáskörrel rendelkezik ebben az ügyben. 

 

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag: látja, hogy milyen sok eszközt vásárolt a praxisba. A 

röntgen készülék esetében pedig nem érti, hogy miért nem lehet egy másik teremben 

elhelyezni. Jó látni, hogy iskolafogászati rendelés alkalmával meg is jelennek az iskolások. 

 

Dr. Kálócz Borbála fogorvos: sajnos nem tudnak más helyiséget biztosítani. Az 

iskolafogászati szűrésen megjelenek. Sajnos a városban a prevenció nem megoldott erre egy 

külön orvos kellene, hogy mindenkivel foglalkozni tudjon. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a szülők hozzáállása is fontos lenne, mert hiába történik 

meg a szűrés, ha a szülő utána nem viszi a gyermeket kezelésre. Megköszönte Doktornő 

munkáját és továbbra is számít a munkájára. 

 

Tekintettel arra, hogy más kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottsága döntsön 

arról, hogy – Dr. Kálócz Borbála fogorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi II. számú 

fogorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

166/2024.(IV.23.) határozata  

a sátoraljaújhelyi II. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Dr. Kálócz Borbála fogorvos által előterjesztett – a 

sátoraljaújhelyi II. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 
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Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági 

elnök megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta 

munkáját. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

Bodnár Ferencné sk.                Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottság elnöke 


